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IZVOD IZ ZAPISNIKA 

sa jedanaeste (XI) redovne sjednice Skupštine 

Hercegovačko-neretvanske županije-kantona 
 

 

Sjednica je održana dana 07.05.2024. u dvorani Skupštine Hercegovačko-neretvanske 

županije-kantona u Mostaru s početkom rada u 11:00 sati. 

          Sjednicu je otvorio Džafer Alić predsjedavajući Skupštine Hercegovačko-neretvanske 

županije-kantona. 

Nazočni: Džafer Alić, Damir Džeba, Daniel Babić, Slavko Bilić, Marija Bošković, 

Ivana Buntić-Jovanović, Josip Grbavac, Sadina Hejub, Salmir Kaplan, Zoran Krešić, Harun 

Kurtović, Ismet Lulić, Tomislav Martinović, Marija Matuško, Zoran Mikulić, Danijela Mišura, 

Iva Raguž, Vesna Saradžić, Oliver Soldo, Dragica Suša, Mirko Vasilj, Arman Zalihić, Nedžad 

Maksumić, Ivan Odak, Kemal Muratović, Zora Dujmović, Omer Hujdur, Nermin Vrtić i Vesna 

Šunjić. 

Izočni: Irma Memidžan 

Konstatirano je da je na sjednici nazočno 29 zastupnika, te da postoji kvorum za rad i 

punovažno odlučivanje. 

 Nazočni po pozivu: predstavnici Vlade, predstavnici međunarodnih organizacija, 

predstavnici sredstava javnog informiranja i predstavnici Županijskog-Kantonalnog suda. 

Sjednica je javna, snimana je i snimci su sastavni dio ovog Izvoda iz zapisnika. 

Predsjedavajući Skupštine HNŽ/K Džafer Alić obavijestio je zastupnike da je u 

materijalima dostavljen prijedlog dnevnog reda koji je utvrdio Kolegij Skupštine: 

1. Zastupnička pitanja, 

2. Prijedlog Zakona o prestanku važenja Zakona o visini stope zatezne kamate na javne 

prihode (skraćeni postupak), 

3. Prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju HNŽ/K u 2024. godini za realizaciju Projekta 

prilagodbe Hotela „Ero“ za smještaj organa i tijela uprave HNŽ/K, 

4. Izvješće o radu Županijskog-Kantonalnog suda u Mostaru za 2023. godinu, 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o izvršavanju  Proračuna HNŽ/K za 2023. 

godinu, 

6. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o izvršavanju Tekuće pričuve Proračuna HNŽ/K 

za 2023. godinu 

 

Obavljeno je glasanje da se o Prijedlogu Zakona o prestanku važenja Zakona o visini 

stope zatezne kamate na javne prihode raspravlja po skraćenom postupku. 

Nakon glasanja konstatirano je da se sa 25 glasova „Za, 1 „Protiv“ i 2 „Suzdržana“ 

glasa raspravlja o navedenom Zakonu po skraćenom postupku. 

 

 



Otvorena je rasprava po prijedlogu dnevnog reda. 

U raspravi nije nitko sudjelovao. 

Obavljeno je glasanje po prijedlogu dnevnog reda sa 11. redovne sjednice Skupštine 

HNŽ/K. 

Nakon glasanja konstatirano je da je dnevni red 11. redovne sjednice jednoglasno 

usvojen. 

Obavljeno je glasanje o zapisnicima sa 10. redovne, 2. 3. i 4. izvanredne sjednice 

Skupštine HNŽ/K. 

Nakon glasanja konstatirano je da su zapisnici sa 10. redovne, 2. 3. i 4. izvanredne 

sjednice Skupštine HNŽ/K jednoglasno usvojeni. 

 

1. Zastupnička pitanja 

 

Zastupnik Salmir Kaplan: 

Zastupničko pitanje broj 1. upućeno Ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ/K: 

Dokle je stigla istraga vezana za slučaj koji se desio u Stocu u ranim jutarnjim satima 6. 

aprila ove godine kada su pretučena 4 momka? 

Zastupničko pitanje broj 2. upućeno Tužiteljstvu HNŽ/K? 

Dokle je stigla istraga vezana za slučaj koji se desio u Stocu u ranim jutarnjim satima 6. 

aprila ove godine kada su pretučena 4 momka? 

 

Zastupnik Omer Hujdur: 

Zastupničko pitanje: 

Tražio sam hitnu tematsku sjednicu sa samo jednom tačkom dnevnog reda, sigurnost, 

situacija u HNŽ/K. Pitanje u vezi ove inicijative dokle je došlo, nisam dobio odgovor. Da li 

će se sjednica desiti ili se neće desiti? 

Zastupnička inicijativa broj 1. upućena Vladi HNŽ/K: 

Predlažem da Vlada zatraži od revidiranih institucija da dostave Vladi Programe mjera( 

dužni su  iste kreirati na osnovu Zakona o reviziji institucija u FIBH- čl. 16. st 3) za 

otklanjanje nepravilnosti po izvršenoj financijskoj reviziji od strane Ureda za reviziju 

institucija u FBIH, te da iste razmotri i dostavi Skupštini na dalje postupanje, kako bi 

zastupnici imali uvida u do sada implementirane mjere, odnosno preporuke. 

Zastupnička inicijativa broj 2. upućena Vladi HNŽ/K: 

Tražim da se u Proračunu HNŽ/K-a u tekućoj godini obezbjede sredstva za uređenje 

Regionalne ceste R-41b na potezu Here-Kute-Šćipe – Kruščica, Kula, Parsovići prema 

projektu koji će biti urađen za uređenje iste. 

 

Zastupnik Ivan Odak: 

Zastupničko pitanje broj 1.upućeno Vladi HNŽ/K i Ministarstvu graditeljstva i 

prostornog uređenja HNŽ/K: 

Skupština HNŽ/K je donijela Odluku o pristupanju izradi dopune Prostornog plana 

HNŽ/K 23.11.2023. U interesu informiranja javnosti, zaštite zakonitosti i stopiranja mogućih 

protuzakonitih radnji i mogućeg protuzakonitog trošenja proračunskog novca, od Vlade 



HNŽ/K i Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja  HNŽ/K tražim da mi se hitno 

dostavi sljedeća dokumentacija: 

-Odluku Vlade HNŽ/K, odnosno nadležnog Ministarstva o izradi Studije o pogodnosti 

prostora u HNŽ/K za gradnju sunčanih fotonaponskih elektrana 

-Dokaz o objavi postupka Javne nabave za izradu Studije o pogodnosti prostora  u 

HNŽ/K za gradnju sunčanih fotonaponskih elektrana 

-Ugovor s Ecoplanom za izradu Studije o pogodnosti prostora u HNŽ/K za gradnju 

sunčanih fotonaponskih elektrana kao i sve dokumente koji se odnose na inpute dobavljaču 

za izradu studije 

-Dokument o provedbi postupka javne nabave za izradu Dopune dopuna Prostornog 

plana  HNŽ/K 

-Ugovor s Ecoplanom za izradu Dopune Prostornog plana HNŽ/K. 

Zastupničko pitanje broj 2. upućeno Vladi HNŽ/K, Ministarstvo zdravstva, rada i 

socijalne skrbi HNŽ/K i Zavodu za javno zdravstvo  HNŽ/K: 

U Svezi tri ekološka incidenta i potencijalnih ekoloških katastrofa u županiji/kantonu 

koje su se dogodile u prvom tromjesečju 2024. i to: 

-Rasipanje pet vagona šećera u naselju Opine- Mostar 

-Veliki odron zemljišta(izazvan miniranjem u kamenolomu) u Bijeloj kod Mostara 

-Cvjetanje algi u Jablaničkom jezeru. 

 

 Zastupnik Mirko Vasilj: 

 Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ/K: 

 Koji je očekivani broj zaposlenih u MUP-u, koji se planira do kraja 2024. godine, 

odnosno koliko je planirano novozaposlenih, a ujedno koliki broj djelatnika ide u mirovinu. 

Koje su realne potrebe MUP-a HNŽ/K-a tj. Koji je optimalan broj djelatnika , i kada će isti 

biti popunjen. 

 Zastupnička inicijativa broj 1. za sazivanje tematske sjednice rukovodstvu 

Skupštine u mjesecu lipnju 2024. godine  sa sljedećim dnevnim redom: 

Akcijski plan i status preporuka na dan 31.5.2024. godine za zatvaranje preporuka iz 

nalaza revizije ureda za reviziju institucija federacije SKB Mostar. Također akcijski plan i 

status preporuka na 31.05. za zatvaranje istih preporuka iz nalaza revizije ureda za ZZO 

HNŽ-a i ista stavka za reviziju institucija Ministarstvo financija HNŽ/K. 

Zastupnička inicijativa broj 2. Ministarstvu graditeljstva i prostornog uređenja 

HNŽ/K, g. Bekiru Isakoviću i djelomično prema Ministarstvu prometa i veza HNŽ/K 

gospodinu Ivi Bevandi: 

Zahtjev za izmjenu i dopunu prostornog plana HNŽ/K- određivanje trase brze ceste 

Čapljina-Neum, odnosno Dračevo(Doljani) općina Čapljin- Hrasno općina Neum. 

 

Zastupnik Kemal Muratović: 

Zastupničko pitanje broj 1. upućeno Ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ/K: 

Da li su se provodile određene radnje po pitanju prijava od strane FK Velež, a koje su 

se odnosile na kretanja dronova oko stadiona Rođeni prije nedjelje 5.5.2024. kada se desio 

posljednji incident i značajno oštetila javna imovina. 

 



Zastupničko pitanje broj 2. upućeno Ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ/K: 
Da li je i koliko osoba privedeno i da li su podneseni  prekršajni nalozi zbog oštećenja 

16 policijskih vozila nakon utakmice Zrinjski-Velež na dan 13.4.2024. godine.  

 

Zastupnica Danijela Mišura: 

Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i športa 

HNŽ/K: 

Gosp. Ministre kao prvo zanima me kada planirate nastaviti sa isplatom pravosnažnih 

dobivenih tužbi( za one sa kamatama, zadnja isplata je bila u lipnju 2011.) i za one bez 

kamata( zadnja isplata bila u siječnju 2016). 

Vlada je obećala tužbe rješavati svaka 2-3 mjeseca, s toga tražim odgovor kada se 

planira početi ponovno sa isplatama i ima li novca za to u Proračunu? 

Nadalje, recite mi kako planirate riješiti problem povećanja osnovice prosvjetnim 

djelatnicima jer izgleda da za svakoga ima novca, osim za prosvjetne djelatnike! 

Planirate li uopće rješavati primanje djelatnika na neodređeno radno vrijeme( za 

informaciju, prošle godine nijedan prosvjetni djelatnik nije primljen na neodređeno). 

 

Zastupnik Zoran Mikulić: 

Zastupničko pitanje upućeno Vladi HNŽ/K, Ministarstvu gospodarstva HNŽ/K i 

predsjedniku Općinskog suda u Sarajevu: 

 Zašto se drži u tajnosti ugovor o koncesiji s Granitom d.d. ? 

Zašto se drži u tajnosti odluka Vlade? 

Zašto stečajni postupak traje 15 godina, kad je zakonski rok sa predstečajnim 

postupkom max 3 godine i 8 mjeseci? 

U koji je registar upisana firma Granit d.d. u stečaju? 

Tko garantira da je stvarna dubioza 20.5 milijuna, kad u odluci stoji do 20 milijuna? 

Tko prati proces? Tko je zadužen da prati da su stvarne obveze stvarno 20.5 milijun, 

da nisu manje, čime su odbijeni svi ostali kupci koji bi bili spremni kupiti firmu za taj malji 

iznos? 

Šta je sa ovih 6 mjeseci za koje je dana koncesija, za koju nije plaćena nijedna 

naknada ako se ne nađe strateški partner, kome ide zarada od eksploatacije? 

Odakle Vlada i ministar crpe povjerenje u dvadeset milijunsku platežnu sposobnost 

investitora, koji očigledno nije sposoban niti jednokratno platiti koncesionalnu naknadu od 

cca 400 tisuća za 30 godina? 

Kako je uopće radila firma bez koncesije kad joj je osnovna djelatnost eksploatacija  i 

prerada prirodne sirovine? 

 Kako je od otvaranja stečajnog postupka  napravljena još veća dubioza kad  stečajni 

upravnik sam određuje i cijenu eksploatiranog i finalnog proizvoda? 

Koji političari iz Jablanice, Mostara, i Sarajeva  koriste svoj utjecaj  kako bi Vlada 

HNŽ žurno izašla u susret Abidu Šariću, odnosno Nedžadu Bubici i omogućila im, makar 

privremenu eksploataciju u nalazištima granita na području Jablanice vrijednim milijarde 

eura? 

Da li će se „strateški partner“ baviti obradom ili samo eksploatacijom i prodajom 

granita vrijednog milijarde maraka, a za što ga je dočekala koncesija na 30 godina? 

Da li je Predsjednik općinskog suda u Sarajevu dostavio VSTV-u evidenciju o ovom 

stečajnom postupku koji nije okončan ni u četverostrukom roku od onog propisanog 

zakonom. 

 

 



 Zastupnica Marija Matuško: 

 Zastupnička inicijativa upućena na Ured predsjednice Vlade HNŽ/K te na 

Ministarstvo zdravstva rada i socijalne skrbi HNŽ/K, i  Centar za socijalni rad grada 

Mostara: 

 Inicijativa za uvrštavanje prava naknade umjesto plaće ženi majci koja radi pola 

radnog vremena do navršene druge godine djetetovog života, u Zakon o materijalnoj potpori 

obitelji s djecom HNŽ/K. 

 

 Zastupnik Ismet Lulić: 

Zastupnička inicijativa broj 1. upućena Vladi HNŽ/K i Ministarstvu pravosuđa 

HNŽ/K: Predlažem da se na osnovu člana 153. Zakona o organizaciji organa uprave u 

Federaciji BiH primjenjuje pravilnik o kancelarijskom poslovanju Federacije u svim 

institucijama HNK. 

Zastupnička inicijativa broj 2. upućena Vladi HNŽ/K i Ministarstvu trgovine, 

turizma i zaštite okoliša HNŽ/K: 

 Inicijativa da se poduzmu sve mjere u zaštitu parka prirode Blidinje. 

Zastupnička inicijativa broj 3. upućena Vladi HNŽ/K, Ministarstvu trgovine, 

turizma i zaštite okoliša HNŽ/K i Fondu za zaštitu okoliša HNŽ/K: 

Inicijativa za nabavku i postavljanje instrumenata  za mjerenje zagađenosti zraka. 

Tražim da se instrumenti postave u svim gradovima i općinama u Knatonu. 

Zastupnička inicijativa broj 4. upućena Vladi HNŽ/K i Ministarstvu zdravstva 

rada i socijalne skrbi HNŽ/K: 

Inicijativa za nabavku sanitarnog vozila dom zdravlja – Jablanica za hitnu medicinsku 

pomoć. 

Zastupnik Arman Zalihić: 

Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ/K: 

Kakva je sigurnosna situacija u našem Kantonu i kakva je sigurnosna situacija na 

području grada Mostara? Tko je priveden od lica koja su činili izgrede u posljednje vrijeme. 

Tko je predan na dalje postupanje tužiteljstvu? Protiv koliko osoba je podignuta krivična 

prijava ili prekršaj na prijave?. 

 

Zastupnica Vesna Saradžić: 

Zastupnička inicijativa upućena Vladi HNŽ/K: 

Inicijativa vezana za uspostavljanje IVF centra u HNŽ/K. 

 

Zastupnica Vesna Šunjić: 

Zastupničko pitanje broj 1. upućeno Ministarstvu prosvjete, znanosti, kulture i 

športa HNŽ/K: 

Ispunjava li područna škola Ivana Gundulića u Vojnu uvjete u skladu sa standardima 

za organizaciju predmetne nastave? 

Zastupničko pitanje broj 2. upućeno Ministarstvu zdravstva, rada i socijalne skrbi 

HNŽ/K: 

Na koji način roditelji djece s težim smetnjama u razvoju mogu ostvariti pravo na puna 

primanja s radom na pola radnog vremena  kako to predviđa Član 69 Zakona o radu? Možete 

li pripravnicima u Ministarstvu zdravstva, rada i socijalne skrbi dati zadatak da prikupe podatke 

o broju roditelja koji ispunjavaju zakonske uvjete za ostvarivanje ovog prava kako bi se 

napravila projekcija potrebnih sredstava u proračunu za 2025. godinu za realizaciju ovog 

prava? 



Zastupnička inicijativa broj 1. upućena Vladi HNŽ/K i Ministarstvu zdravstva, 

rada i socijalne skrbi HNŽ/K: 

Inicijativa za ugovaranje osiguranja od odgovornosti za štetu koju bi mogli učiniti 

zdravstveni radnici uposleni u javnim zdravstvenim ustanovama u skladu sa članom 137 

Zakona o zdravstvenoj zaštiti Federacije. 

Zastupnička inicijativa broj 2. upućena Vladi HNŽ/K i Ministarstvu prosvjete, 

znanosti, kulture i športa HNŽ/K: 

Inicijativa za planiranje novčanih sredstava u Proračunu za zapošljavanje stručnih 

suradnika za matematiku, fiziku, kemiju, informatiku prioritetno, kao za ostala upražnjena 

savjetnička mjesta u zavodu za školstvo te provođenje samovrednovanje u osnovnim školama 

koje nastavu izvode po nastavnom planu i programu na hrvatskom jeziku. 

 

Zastupnik Harun Kurtović: 

Zastupnička inicijativa upućena Ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ/K: 

Inicijativa se odnosi na dugogodišnji problem pljačkanja kako domaćeg stanovništva 

tako i turista, te organizovanog prosjačenja u gradu Mostaru a prvenstveno sada u sezoni u 

ovom ljetnom periodu stoga pozivam na hitnu, konkretnu situaciju ka rješavanju ovog 

problema. 

  

 Zastupnik Zoran Krešić: 

 Zastupničko pitanje upućeno Vladi HNŽ/K i Ministarstvu unutarnjih poslova 

HNŽ/K: 

1.Koliko je po važećem pravilniku sistematizirano radnih mjesta policijskih 

službenika u ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ. 

2.Zaključno sa 1. svibnja ove godine koliko je uposleno policijskih službenika u 

MUP-u ove županije. 

3.Koliko će policijskih službenika u razdoblju od 1.1. do 31.12 ove godine ostvariti 

pravo na odlazak u mirovinu. 

4.Koliko će policijskih službenika u 2025. godini ostvariti pravo na odlazak u 

mirovinu. 

Postoji li konkretno dogovor odnosno planovi aktualne Vlade po kojemu bi se u 

preostalim mjesecima 2024. odnosno tijekom 2025. izvršila značajnija popuna velikog broja 

upražnjenih mjesta u MUP-u ove Županije. 

 

Zastupnik Damir Džeba: 

Zastupničko pitanje upućeno Ministarstvu unutarnjih poslova HNŽ/K: 

Na koji način zastupnici u Skupštini odnosno Skupština može pomoći ministru i 

Ministarstvu unutarnjih poslova na način kako smo pomogli i kod izmjena zakona o 

policijskim službenicima HNŽ i kako smo pomogli kod izmjene zakona u unutarnjim 

poslovima HNŽ-a. 

 

 

 

 

 

 

 

 



2. Prijedlog Zakona o prestanku važenja Zakona o visini stope zatezne kamate na 

javne prihode (skraćeni postupak) 

Obrazloženje je dala Marija Buhač, predsjednica Vlade HNŽ/K. 

Ispred Povjerenstva za zakonodavno-pravna pitanja obrazloženje je dao Daniel Babić, 

predsjednik istog: 

Prijedlog Zakona o prestanku važenja zakona o visini stope zatezne kamate na javne 

prihode ima ustavni zakonski osnov za donošenje i dostavljen je od strane ovlaštenog 

predlagatelja.  

Obzirom da nije u pitanju obilan i složen Zakon ispunjeni su svi uvjeti da se isti 

sukladno članku 125. Poslovnika o radu Skupštine razmatra po skraćenom postupku i  isto 

tako dostavljen je Prijedlog zakona. 

 Povjerenstvo nema formalnih primjedbi na postupak donošenja i sadržaj Zakona te se 

kao takav upućuje u daljnju Skupštinsku proceduru. 

Ispred Povjerenstva za Proračun, financije i ekonomsku politiku obrazloženje je dala 

Marija Matuško, predsjednica istog:  

Daje se pozitivno mišljenje o Zakonu o prestanku zakona važenja visine stope zatezne 

kamate na javne prihode te nema primjedbi na spomenuti Zakon koji se upućuje kao takav u 

daljnju Skupštinsku proceduru. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Ivan Odak i predsjedavajući Skupštine HNŽ/K Džafer Alić. 

Obavljeno je glasanje o Prijedlogu Zakona o prestanku važenja Zakona o visini stope 

zatezne kamate na javne prihode (skraćeni postupak). 

Nakon glasanja konstatirano je da je većinom glasova „Za“, 1 glas „Protiv“ i 1 

„Suzdržanim“ glasom usvojen Prijedlog Zakona o prestanku važenja Zakona o visini stope 

zatezne kamate na javne prihode (skraćeni postupak). 

 

3. Prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju HNŽ/K u 2024. godini za realizaciju 

Projekta  prilagodbe Hotela „Ero“ za smještaj organa i tijela uprave HNŽ/K 

Obrazloženje je dala Marija Buhač, predsjednica Vlade HNŽ/K. 

Ispred Povjerenstva za proračun, financije i ekonomsku politiku obrazloženje je dala 

Marija Matuško, predsjednica istog:  

Povjerenstvo nema primjedbi na spomenutu Odluku te se kao takva upućuje u daljnju 

Skupštinsku proceduru. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Ivan Odak, Vesna Šunjić, Marija Buhač predsjednica Vlade 

HNŽ/K i Adil Šuta ministar financija HNŽ/K. 

Obavljeno je glasanje o Prijedlogu Odluke o kreditnom zaduženju HNŽ/K u 2024. 

godini za realizaciju Projekta  prilagodbe Hotela „Ero“ za smještaj organa i tijela uprave 

HNŽ/K. 

Nakon glasanja konstatirano je da je većinom glasova „Za“ i 6 „Suzdržanih“ glasova 

usvojen Prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju HNŽ/K u 2024. godini za realizaciju 

Projekta  prilagodbe Hotela „Ero“ za smještaj organa i tijela uprave HNŽ/K. 

 

 

 

 

 

 

 



4. Izvješće o radu Županijskog-Kantonalnog suda u Mostaru za 2023. godinu 

Obrazloženje je dao Zoran Krtalić, Županijskog-Kantonalnog suda u Mostaru. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Vesna Šunjić, Danijela Mišura i predsjednik Županijskog-

Kantonalnog suda Zoran Krtalić. 

Predsjedavajući Skupštine HNŽ/K Džafer Alić naveo je u obrazloženju da se Izvješće 

o radu Županijskog-Kantonalnog suda u Mostaru za 2023. godinu prima k znanju. 

 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o izvršavanju Proračuna HNŽ/K za 2023. 

godinu 

Obrazloženje je dao Adil Šuta, ministar financija u Vladi HNŽ/K. 

Ispred Povjerenstva za proračun, financije i ekonomsku politiku obrazloženje je dala 

Marija Matuško, predsjednica istog:  

Povjerenstvo nema primjedbi na spomenutu Odluku te se kao takva upućuje u daljnju 

Skupštinsku proceduru. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Vesna Šunjić, Ivan Odak, Mirko Vasilj, Adil Šuta, ministar 

financija u Vladi HNŽ/K, Marijo Marić ministar MUP HNŽ/K, Omer Hujdur, Salmir Kaplan 

i Arman Zalihić. 

Obavljeno je glasanje o Prijedlogu Odluke o usvajanju Izvješća o izvršavanju 

Proračuna HNŽ/K za 2023. godinu. 

Većinom glasova „Za“, 5 glasova „Protiv i 4 „Suzdržana“ glasa usvojen je Prijedlog 

Odluke o usvajanju Izvještaja o izvršavanju Proračuna HNŽ/K za 2023. godinu. 

 

6. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o izvršavanju Tekuće pričuve Proračuna 

HNŽ/K za 2023. godinu 

Obrazloženje je dao Adil Šuta, ministar financija u Vladi HNŽ/K. 

Ispred Povjerenstva za proračun, financije i ekonomsku politiku obrazloženje je dala 

Marija Matuško, predsjednica istog:  

Povjerenstvo nema primjedbi na spomenutu Odluku te se kao takva upućuje u daljnju 

Skupštinsku proceduru. 

Otvorena je rasprava. 

U raspravi su sudjelovali: Armin Zalihić, Ivan Odak, Vesna Šunjić, Mirko Vasilj i 

Adil Šuta ministar financija u Vladi HNŽ/K. 

Obavljeno je glasanje o Prijedlogu Odluke o usvajanju Izvješća o izvršenju Tekuće 

pričuve Proračuna HNŽ/K za 2023. godinu. 

Većinom glasova „Za“, 7 glasova „Protiv i 3 „Suzdržana“ glasa usvojen je Prijedlog 

Odluke o usvajanju Izvješća o izvršenju Tekuće pričuve Proračuna HNŽ/K za 2023. godinu. 

 

Sjednica je završila s radom u 17:00 sati. 

 

 

                                                                                                       PREDSJEDAVAJUĆI 

                                                                                                        

                                                                                                                Džafer Alić 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


